



Embassy of Japan in Lebanon

August 31, 2023

## Press Release

### **Ambassador Magoshi attended the hand-over ceremony of a Japan-funded Mobile Mental Health Clinic for Embrace**



On August 29, 2023, Ambassador MAGOSHI Masayuki attended the hand-over ceremony of a Mobile Mental Health Clinic to Embrace, which was supported by the Grant Assistance for Grassroots Human Security Program (GGP), with the presence of Ms. Mia Atoui, president of Embrace.

This pioneer initiative, implemented by Embrace, will enable yearly more than 700 vulnerable people across Lebanon, especially in rural areas, to have access to quality and affordable mental health services.

In his speech, Ambassador MAGOSHI highlighted the importance of this unique initiative which improves access to mental health services for those in need, regardless of the geographical challenges. He also praised the Embrace's continuous contribution to the mental health sector in Lebanon and concluded that Japan will continue to stand by Lebanon and its people and help Lebanon tackle the repercussions of the unprecedented hard ships. In return, Ms. Atoui said that this project has a pivotal role in enabling access to mental health services for vulnerable patients in need and raising awareness on the significance of the mental health care in the country. In closing, she expressed her appreciation to the dedicated support by Japan, and showed its unwavering commitment to diligently working to better lives through improved access to mental health services.



من الشعب الياباني  
From the People of Japan

سفارة اليابان في لبنان

31 تموز، 2023

## بيان صحفي

### السفير ماغوشي يحضر حفل تسليم عيادة متنقلة للصحة العقلية ممولة من اليابان



في 29 أغسطس 2023، حضر السفير ماغوشي ماسا يوكي حفل تسليم عيادة متنقلة للصحة العقلية لجمعية "Embrace"، وقد تم دعمها من خلال برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري، بحضور السيدة ميا عطوي، رئيسة جمعية "Embrace".

وهذه المبادرة الرائدة، التي تقوم بتنفيذها جمعية "Embrace"، سوف تمكن أكثر من 700 شخص سنوياً، وهم من الفئات الضعيفة في جميع أنحاء لبنان، وخاصة في المناطق الريفية، من الحصول على خدمات الصحة العقلية الجيدة والميسورة التكلفة.

وفي كلمته، شدد السفير ماغوشي على أهمية هذه المبادرة الفريدة التي تعمل على تحسين فرص الحصول على خدمات الصحة العقلية للمحتاجين بغض النظر عن التحديات الجغرافية. كما نوّه بمساهمة جمعية "Embrace" المستمرة في قطاع الصحة العقلية في لبنان، وختم قائلاً أن اليابان ستواصل الوقوف إلى جانب لبنان وشعبه ومساعدة لبنان على مواجهة تحديات الصعوبات غير المسبوقة. أما السيدة عطوي، فقالت أن لهذا المشروع دور محوري في تمكين المرضى الضعفاء المحتاجين الحصول على خدمات الصحة العقلية وإلى زيادة الوعي بأهمية رعاية الصحة العقلية في البلاد. وفي الختام، أعربت عن تقديرها للدعم المتواصل الذي تقدمه اليابان، وعن التزامها الثابت بالعمل الدؤوب من أجل حياة أفضل من خلال تحسين فرص الحصول على خدمات الصحة العقلية.